
Referat bestyrelsesmøde for Riberhus Privatskole

mandag den 4. marts 2024 kl. 18.00-20.00

Punkt Formål Indhold Ansvarlig
1. Valg af mødeleder Karsten Høy

2. Fremmødte: Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de
Place, Jannie Aarhus, Jannie
Frandsen, Gitte Petersen, Tanja Kjær,
Malene Vestermark, Stine Nikolajsen,
Anders Hostrup, Jakob Nielsen, Berit
Rogarth Lassen, Janne Puggaard, Gitte
Quitzau
Afbud: Malene Vestermark, Stine
Nikolajsen, Kasper de Place
Jannie Aarhus mødt til punkt 5
Karsten Høy mødt til punkt 8

Janne
Puggaard

3. Godkendelse af
referat

Det seneste referat godkendes og
underskrives (februar)

Karsten Høy

4. Skolens økonomi At videregive vigtig
information

Alex fra BDO gennemgår regnskabet
til næste bestyrelsesmøde, mens Leo
fra BDO kommer til
forældrekredsmødet

Janne
Puggaard

5. Status Sorsigvej At videregive
informationer om status
på restaurering og
etablering af boldbane

Mads Veirup, CM byg og vores
pedeller er godt i gang: Udgravningen
er færdig, soklen er vasket, gavlen er i
gang med isolering og ¾ af gulvet er
brækket op.

Ændring i forhold til tilbud: Troldtekt
i naturfarve med ekstra tømmer for
beskyttelse.

Janne
Puggaard/
Karsten Høy

6. Nyt fra
skoleledelsen

At videregive vigtig
information fra
skoleledelsen.

● Elevtal: 315 elever og 124 i SFO
Ventelistebreve er sendt ud til alle
2025/26 oplysninger om deres
intervalplacering + med en
forespørgsel om de stadig ønsker
pladsen. Deadline 11.3.
d. 27.2 var der 52 stk på listen. Skal
være OBS på at vi går ned på 16
klasser, hvis vi kun starter en 0.
klasse. Og de følger det giver.
Resten med deres interval info.

Jeg har indkaldt to til skitursmøde.

Vi er i ledelsen begyndt på
planlægningen af kommende skoleår. I
år bliver en del parløb, da det er første
gang for JP.

Gitte Quitzau
Janne
Puggaard
Berit Rogarth
Lassen
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Vi arbejder i en mindre ændring i
10.klasse. En dag med nye
muligheder. Ingen tysk.

Afskedsreception for Jørgen i
Fritidscenteret. Nye
samarbejdspartnere, også på
Ansgarskolen.

JP og GQ deltager i
skolelederkonference i Svendborg d. 7
– 8. marts

4.3 har GQ været til
censorfordelingsmøde.

Rollemodelsbesøg på Katedralskolen.

Vi holder MUsamtaler. Det går godt.

Fagfordeling. 1 lek mindre i alm uger i
kommende skoleår. Og flere timer til
rejser. Spændt på om vi kan
imødekomme ønsker om nedsat tid.

Ny pædagog er startet d. 1/3
7. Nyt fra formanden At videregive vigtig

information fra
formanden.

Karsten Høy

8. Forældrekredsmøde At sikre at alt er klar og
på plads til
forældrekredsmødet
april 2024

Forældrekredsmøde
o Indkaldelse (herunder FB)
o Dirigent
o Jannie Aarhus genopstiller. Anders
Hostrup opstiller som
bestyrelsesmedlem, Tanja Kjær
opstiller som suppleant.

Karsten Høy/
Gitte Quitzau

9. Strategi At lytte til, eventuel
drøfte og tage stilling
til input fra
strategigrupperne

Strategigrupperne har holdt 3 ud af 4
møder

Referaterne hænger på gangen

Drøftelse af den videre proces.

Gitte Quitzau
Karsten Høy

10. Skoleparathed At orientere om status
på projekt
skoleparathed i
indskolingen.

Status på projektet
- Skoleparathed er vedtaget til

og med 2025. En pædagog
tildeles 10-12 timer

Plan for evaluering
- ledelse er tovholder for

evaluering i dette forår
Forventninger til fremtiden

Gitte Quitzau /
Karsten Høy

11. Nyt fra ansatte At bestyrelsen
orienteres om, hvordan

Lærere: Det går godt. Overbygningen
nærmer sig prøveperioden. Der har

Jakob Nielsen
Gitte Quitzau
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de ansatte oplever
hverdagen på skolen

været forskellige opbrud (projektuge,
brobygning mm).

SFO: Det går godt, og der er god
stemning blandt personalet. Der har
været en del vikarer

Øvrige: Marianne Bruun er fortsat
sygemeldt. Positive MUsamtaler.
Tommy Dockweiler, pedel, får ros.

Berit Rogarth
Lassen

12. Nyt fra
Støtteforeningen

Fællesspisning d 21..marts
Ønsker fra personalet modtages (tænk
ud af boksen).

Jannie
Frandsen

13. Evt. Punkter til kommende møde:
Trøjer til Tulipanløb.

Alle

14. Bestyrelsen/
bestyrelse internt

Karsten Høy

Tak for et godt møde:)
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